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Vragen van het lid Koppejan (CDA)
aan de ministers van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en van
Economische Zaken over het belang
van Delta in het publieke waterbedrijf
Evides. (Ingezonden 25 september
2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Zorgen over cijfers Delta»?1

2
Is het naar uw oordeel gewenst dat
het commercieel en concurrerende
bedrijf Delta aandelen heeft in het
publieke waterbedrijf Evides, dit ook
in het kader van de nieuwe
Drinkwaterwet? Kunt u bevestigen
dat het provinciebestuur van Zeeland
reeds heeft aangekondigd dat het, als
grootaandeelhouder van Delta, bereid
is de aandelen Evides rechtstreeks
onder de provincie te brengen?

3
Deelt u de mening dat het
provinciebestuur en de directies van
Delta en Evides de tijd dienen te
krijgen om dit proces van overdracht
van aandelen in Evides op een
zorgvuldige wijze te laten verlopen
zodat rekening kan worden gehouden
met de belangen van Delta, haar
klanten en de betekenis van Delta
voor de regionale economie,
werkgelegenheid en haar bijdrage
aan duurzame energie c.q.
energietransitie? Deelt u de mening

dat het gegeven dat Delta al geruime
tijd, zonder dat dit in strijd is met de
geldende wet- en regelgeving, een
«Multi-utility» bedrijf is (met water,
energie en netwerkactiviteiten) en
bovendien ook door de Splitsingswet
gedwongen wordt haar
bedrijfsactiviteiten aan te passen,
redenen zijn om Delta een redelijke
periode te geven om het belang in
Evides over te dragen aan de
Provincie Zeeland?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Neppérus (VVD), ingezonden
22 september 2009 (vraagnummer
2009Z16945)

1 PZC, 19 september 2009: «Zorgen over
cijfers Delta».

Antwoord

Antwoord van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer), mede
namens de minister van
Economische Zaken (ontvangen
22 oktober 2009)

1
Ja.

2
Zoals reeds aangegeven in mijn
antwoord op vraag 6 van de leden
Neppérus en Boelhouwer
(Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 419) heeft
direct aandeelhouderschap de
voorkeur. Dit neemt niet weg dat

middellijk aandeelhouderschap ook
op grond van de Drinkwaterwet is
toegestaan. Voor zover mij bekend is
het provinciebestuur van Zeeland
inderdaad van plan de aandelen van
Delta in Evides direct onder de
publieke aandeelhouders te brengen.

3
De wijze waarop de overdracht van
de aandelen van Delta in Evides
plaatsvindt, is een aangelegenheid
van de aandeelhouders van Delta en
de directies van Delta en Evides.
Aangezien direct
aandeelhouderschap van
drinkwaterbedrijven de voorkeur
heeft zou het mooi zijn als dit op
korte termijn gerealiseerd kan
worden.
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